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Proces – verbal 
încheiat azi 27.08.2024  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali.  Lipsesc d-ul Tudor Nicusor si d-ul Popa Liviu . 
          D-ul secretar general Nicolaita Viorel citeste procesul-verbal al sedintei anterioare .  
 D-ul Perieteanu Gheorghe – suport de cisterna am zis, nu cisterna .    

Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba unanimitate de voturi  .  
D-ul presedinte de sedinta Perieteanu Gheorghe citeste ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire  la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 
2. Întrebări, interpelări, petiţii . 

     D-ul presedinte spune ca a mai parvenit un material azi, un proiect de hotarare, respectiv : 
      Proiect de hotărâre cu privire  la validarea modificarii bugetului local efectuata  prin dispozitia 

ordonatorului principal de credite  

Se supune la vot adaugarea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare susmentionat, se aproba cu 
unanimitate de voturi . 

Se supune la vot ordinea de zi mentionata in convocatorul nr. 1733/21.08.2024, cu punctul adaugat 
pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi . 

D-ul presedinte Perieteanu Gheorghe da citire pct. 1 de pe ordinea de zi : 
1. Proiect de hotărâre cu privire  la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 

  D-ul Perieteanu Gheorghe – Serviciul de alimentare cu apa e in subordinea consiliului local 
- a participat cineva din noi la comisia de concurs? Nu. 
- a aprobat cineva salariile lor ? 

D-ul secretar general – da, consiliul local . 
D-ul Perieteanu Gheorghe citeste adresa Serviciului de alimentare cu apa 

- sute de milioane au fost mereu in bugete votate 
- la Alimentare cu apa ce reprezinta ? 
D-na primar – toate substantele, analizele, taxele 
- contabilul de la apa a facut calculul sumelor, astfel incat sa nu se blocheze alimentarea cu apa 
D-ul Perieteanu Gheorghe – contabilul Matei Florin de ce nu este sa ne explice ? 
D-na primar – doar la Icoana se cere acest lucru, v-a explicat de fiecare data 
- daca votati, merge alimentarea cu apa in continuare 
- sumele sunt rambursabile, in mare parte au rambursat 
D-ul Miu Florea – cat mai au de rambursat nu se specifica aici, sau ca este rambursabila 
- noi vrem sa stim unde merg banii acestia 
D-ul Miu Valentin – nu este o suma mare 
- ce grad de colectare are serviciul ? 
D-na primar – se incaseaza, nu prea sunt restante 
- pretul mic si pierderile sunt de vina 
- avem dosarul depus la ANRSC pentru actualizarea pretului, ne cer calculul pierderilor, o firma 

autorizata ne cere sute de milioane pentru acest calcul 
D-ul Perieteanu Gheorghe – 27000 lei de unde se iau ? 
D-na primar – de la indemnizatia dvs., a consilierilor 
D-ul Strechie Gheorghe – trebuia marit pretul usor, usor, nu dintr –o data 
D-ul Perieteanu Gheorghe – cu cei 5000 si cei 10000 de la alte bunuri si servicii nu sunt de acord 
D-ul Miu Florea – nici eu 
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D-na primar il intreaba telefonic pe d–ul Hodor Gheorghe – Inspector IA in cadrul Serviciului de 
alimentare cu apa, ce reprezinta acele doua sume. 

D-ul Hodor Gheorghe – toata suma de 10000 lei merge catre ABA Arges, redeventa, sunt 2-3 
restante, prelungire autorizatie ABA, refacere documentatie 
- cei 5000 lei , 3 luni SOBIS (contabilitate), hipoclorit 75 kg la 500 lei, in trim I patru ture de 

aprovizionare cu hipoclorit au fost 
Se supune la vot punctul 1 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 24 . 
D-ul presedinte Perieteanu Gheorghe da citire punctului adaugat pe ordinea de zi : 

      Proiect de hotărâre cu privire  la validarea modificarii bugetului local efectuata  prin dispozitia 

ordonatorului principal de credite  

D-ul Perieteanu Gheorghe – d-na a platit 10 miliarde, noi trebuie sa validam 
D-na primar – am primit banii, a trebuit sa facem plata, au si adus utilajele 

- sunt lucrari executate pentru cei 1088000 lei, sunt platite la zi lucrarile 
D-ul Miu Valentin – din partea primariei e cineva desemnat ? 
D-na primar – nu, este dirigintele de santier, constructorul, sunt situatii de plata depuse la Bucuresti, 

dirigintele de santier isi asuma 
Se supune la vot punctul adaugat pe ordinea de zi, se inregistreaza  3 voturi pentru (d-ni Mihai Nelu, 

Tanase Aniel si Strechie Gheorghe ), 5 voturi impotriva (d-nii Perieteanu Gheorghe, Miu Valentin, Stavre 
Cristea, Popescu Constantin si Daracila Ioan) si 1 abtinere (Miu Florea). 

Nu sunt intrebări, interpelări, petiţii . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 
 
 

Preşedinte ,                                Întocmit , 
              Perieteanu Gheorghe                                                      Secretar general    

                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


